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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  7-16/2023OcU                                          V Palárikove: 12.1.2023 

 

 

 

Zápisnica 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 
konaného dňa 12.01.2023 o 17:00 hod. v zasadacej sále Domu kultúry v Palárikove  s týmto 

programom: 

 

 

  

1. Otvorenie  

    a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Schválenie programu zastupiteľstva  

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Správa o kontrole plnení uznesení OZ  
 - spravodajca hlavný kontrolór  

5. Súhlas OZ ku žiadosti o dotáciu na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie  
 - spravodajca prednostka OcÚ  

6. Návrh na schválenie kúpy pozemku pre výstavbu trafostanice na Žofii  

 - spravodajca prednostka OcÚ  

7. Interpelácie  

8. Diskusia  

9. Záver  
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STAROSTKA OBCE P A L Á R I K O V O 

 
Č.j.: 7-16/2023OcU        V Palárikove 3.1.2023 

 

  

P O Z V Á N K A 
V súlade s § 12 ods. 1 a § 13 ods. 4 písmena a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

platnom znení 

 

 

z v o l á v a m 

3. zasadnutie obecného zastupiteľstva na deň 

12. januára 2023 (štvrtok) o 17.00 hod. do zasadacej sály Domu kultúry v Palárikove  

 

s týmto programom:  

 

1. Otvorenie  

- určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Schválenie programu zastupiteľstva  

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Správa o kontrole plnení uznesení OZ  

- spravodajca hlavný kontrolór  

5. Súhlas OZ ku žiadosti o dotáciu na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie  

- spravodajca prednostka OcÚ  

6. Návrh na schválenie kúpy pozemku pre výstavbu trafostanice na Žofii  

- spravodajca prednostka OcÚ  

7. Interpelácie  

8. Diskusia  

9. Záver  

 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, v. r.  

starostka obce 
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1/ Otvorenie 

 

       III. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Miroslav Rybár, zástupca 

starostky obce, poslanec obecného zastupiteľstva. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva. 

Konštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní ôsmi 

poslanci. Ospravedlnili sa: Ing. Peter Kukan Phd., Mgr. Mário Rudinský a  Dana Sabová.  

 

a) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

 

     Zástupca starostky obce, poslanec obecného zastupiteľstva, Miroslav Rybár, za 

overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia obecného zastupiteľstva  u r č i l : 

      

     PaedDr. Miroslavu Tóthovú, poslankyňu OZ a 

Borisa Karasa, poslanca OZ 

 

Za zapisovateľku  u r č i l : 

           Eriku Galbavú, pracovníčku obce 

 

 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Miroslav Rybár, zástupca starostky obce, poslanec obecného zastupiteľstva predložil program 

rokovania dnešného obecného zastupiteľstva a položil otázku všetkým prítomným poslancom, 

či majú  k programu doplnky na zaradenie. Keďže podnety na doplnenie neboli predložené, 

dal hlasovať za schválenie programu rokovania. 

 

Uznesenie č.  1/230112 

z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 

K bodu schválenie programu zastupiteľstva 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e   program rokovania svojho 3. zasadnutia. 

 

Prítomní:  8 poslancov z 11  

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, p. František Cirok, Mgr. Michaela Ivaničová, p. Boris 

Karas, Ing. Eva Kodadová, p. Miroslav Rybár, PaedDr. Miroslava Tóthová  

PhDr. Katarína Pechová 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Program bol prijatý nasledovne: 

 

1. Otvorenie  

   - určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Schválenie programu zastupiteľstva  
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3. Voľba návrhovej komisie  

4. Správa o kontrole plnení uznesení OZ  
 - spravodajca hlavný kontrolór  

5. Súhlas OZ ku žiadosti o dotáciu na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie  
 - spravodajca prednostka OcÚ  

6. Návrh na schválenie kúpy pozemku pre výstavbu trafostanice na Žofii  

 - spravodajca prednostka OcÚ  

7. Interpelácie  

8. Diskusia  

9. Záver  

 

 

3/ voľba návrhovej komisie 

 

Miroslav Rybár, zástupca starostky obce, poslanec obecného zastupiteľstva predložil návrh na 

voľbu návrhovej komisie v tomto zložení:  

  

p. Viktor Berkeš, poslanec OZ     

p. František Cirok, poslanec OZ 

Mgr. Michaela Ivaničová, poslankyňa OZ 

   

Uznesenie č.  2/230112 

z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie.  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A)     z r i a ď u j e 

        návrhovú komisiu v zložení poslancov:       Viktor Berkeš, poslanec OZ – predseda                                                 

                                                                              Mgr. Michaela Ivaničová, poslanec OZ                                                                                             

                                                                              František Cirok, poslanec OZ 

B)     vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:  

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a 

k postupu rokovania návrhy uznesení. 

 

Prítomní:  8 poslancov z 11  

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, p. František Cirok, Mgr. Michaela Ivaničová, p. Boris 

Karas, Ing. Eva Kodadová, p. Miroslav Rybár, PaedDr. Miroslava Tóthová  

PhDr. Katarína Pechová 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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4/  Správa o kontrole plnení uznesení  OZ 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

 

Správa o kontrole plnení uznesení OZ sa k zápisnici prikladá ako príloha pod písmenom „A“.  

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – predniesol správu o kontrole plnení uznesení OZ.  

 

 

 

Uznesenie č. 3/230112 

z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 

K bodu kontrola plnenia uznesení od 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu o plnení uznesení 

obecného zastupiteľstva. 

 

Prítomní:  8 poslancov z 11  

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, p. František Cirok, Mgr. Michaela Ivaničová, p. Boris 

Karas, Ing. Eva Kodadová, p. Miroslav Rybár, PaedDr. Miroslava Tóthová  

PhDr. Katarína Pechová 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

5/  Súhlas OZ ku žiadosti o dotáciu na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie  

       Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

Žiadosť o dotáciu na spracovanie územnoplánovacej dotácie sa  k zápisnici prikladá ako prí-

loha pod písmenom „B“.  

 

Rozprava: 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ:  

Kto to pre nás vykonáva?. 

 

Judr. Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Ing.  Mizia, architektonická kancelária Neutra Nitra. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

A asi v akom merite rozpracovanosti. 
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Judr. Slivoňová – prednostka OCÚ: 

V priebehu februára nám už predloží koncept. Na konci septembra bolo schválené zadanie 

a má 4 mesiace na vypracovanie konceptu, povedal že už finišujú. Dnes som s ním hovorila, 

bude predložený koncept, bude musieť byť verejne prerokovaný, budú musieť byť k nemu 

pripomienky, ktoré budú následne zapracované už do samotného územného plánového znenia 

a ešte ak by nejaké pripomienky boli, potom sa to opraví do čistopisu a ten potom schvaľuje 

okresný úrad v sídle kraja a až následne na to bude čistopis vyhotovený. My potrebujeme naj-

prv ten koncept a potom už samotný územný plán, ktorý nás stojí najviac na základe rozpoč-

tovaných prostriedkov v cenovej ponuke ako bola s ním zmluva uzatvorená na každú z týchto 

častí 13 800 euro, takže vieme na to získať dotáciu až do výšky 80%. 

 

 

Uznesenie č.  4/230112 

z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 

K bodu súhlas OZ ku žiadosti o dotáciu na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s ú h l a s í ,   že proces obstarávania a schvaľovania 

Územného plánu obce Palárikovo potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí 

dotácie. 

 

 

Prítomní:  8 poslancov z 11  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, p. František Cirok, Mgr. Michaela Ivaničová, p. Boris 

Karas, Ing. Eva Kodadová, p. Miroslav Rybár, PaedDr. Miroslava Tóthová  

PhDr. Katarína Pechová 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

6/ Návrh na schválenie kúpy pozemku pre výstavbu trafostanice na Žofii  

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

Návrh na schválenie kúpy pozemku pre výstavbu trafostanice na Žofii sa k zápisnici prikladá 

ako príloha pod písmenom „C“.  

 

 

Uznesenie č. 5/230112 

z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 

 

k  návrhu na schválenie kúpy pozemku pre výstavbu trafostanice na Žofii 
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Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e    uzatvorenie kúpnej zmluvy 

s predávajúcim vlastníkom nehnuteľnosti   novovytvorenej parcely reg. „C“ parcelné č. 

3582/6, druh pozemku ostatná plocha s výmerou 55 m2, ktorá vznikla oddelením od 

parcely reg. „E“ parcelné č. 3580, druh pozemku orná pôda o výmere 10547 m2, 

zapísanej na LV č. 2890, na základe GP č. 34/2022 zo dňa 17.6.2022, vyhotoveného Attila 

Bédi-AAA GEODET, úradne overeného dňa 23.8.2022, za kúpnu cenu 550,00 Eur a to na 

účel budúceho vybudovania transformačnej stanice na tomto pozemku. 

 

Prítomní:  8 poslancov z 11  

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, p. František Cirok, Mgr. Michaela Ivaničová, p. Boris 

Karas, Ing. Eva Kodadová, p. Miroslav Rybár, PaedDr. Miroslava Tóthová  

PhDr. Katarína Pechová 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

  

 

7/  Interpelácie  

 

Miroslav Rybár, zástupca starostky obce, poslanec obecného zastupiteľstva: 

Poslanci, ktorí majú interpelácie písomne, poprosím, aby predložili starostke obce. Pokiaľ nie, 

otváram posledný bod programu – diskusiu. 

     

 

8/ Diskusia 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Na minulom zastupiteľstve som žiadala o vysvetlenie nájomného vzťahu na ihrisku z toho 

dôvodu, že tam v rámci rozpočtu bolo naplánované podružné meranie a v príjme nebolo za-

chytené nič. Teraz som dostala od obce odpoveď, za čo ďakujem. Žiadny nájomný vzťah me-

dzi užívateľom priestorov na ihrisku a obcou neexistuje. Teraz ma pani prednostka zastavila, 

že je tam nejaký iný nájomný vzťah na základe inej nájomnej zmluvy. Neviem si predstaviť 

aký iný  vzťah tam môže byť, keď je len nájomník a prenajímateľ – ale keď môžete, tak sa 

vyjadrite, aby sme všetci vedeli, že čo tam je za problém, pretože aj hlavný kontrolór na fi-

nančnej komisii mi povedal že, existuje tam  zmluva, že je tam nejaký problém. Prečo sa na to 

pýtam – pretože sú tu aj iné podnikateľské subjekty, ktoré keď sa jednalo o kompenzáciu, že 

investovali do majetku obce, tak to bolo riadne kompenzované s nájmom obce, že niečo zain-

vestovali – vykompenzovalo sa to. Tu – teda keď nie je nájomný vzťah, tak asi takáto kom-

penzácia nebola. Iné podnikateľské subjekty si za odvoz odpadu riadne platia. Pokiaľ viem, tu 

sa asi neplatí nič, keď nie je nájomný vzťah. Na ihrisku je vyčíslená elektrina 28 000 Eur – 

naplánovaná zatiaľ, tak ma zaráža, že obec umožňuje jednému subjektu, ktorý neviem na zá-

klade čoho tam teda funguje, takúto výhodu, že nemusí zaplatiť energiu, nemusí zaplatiť od-

voz odpadu. Príde mi to trošku také zvláštne oproti dôchodcom, ktorí majú možno 400 eurové 

dôchodky a sú povinní si zaplatiť odvoz odpadu, daň, upratujú si okolo svojho okolia a my tu 

umožňujeme niekomu mať takú výhodu napriek tomu, že sa spravili podružné merania po 20- 

tich rokoch užívania a nie je tam príjem aspoň za energie. Nemôžeme brať do úvahy, že sú to 
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obecné akcie.  Bol tam koncert, na ktorom bolo 12 € vstupné. Keby tam prišlo 5000 obyvate-

ľov, ten podnikateľský subjekt má tržbu. Je tam odpad a my nič od tohto človeka nepýtame. 

To nie je , že som zameraná na toho človeka, ja som zameraná na to, aby boli rovnaké práva 

pre všetkých. Takže teraz, keď mi môžete povedať – aká je tam vlastne zmluva? 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Táto zmluva, neviem kto ju koncipoval, bola nakoncipovaná asi v takomto zmysle: Bola tam 

investícia v istom objeme ešte v slovenských korunách, ktorá bola zdokladovaná a jednalo sa 

o výstavbu prestrešenia – teraz sa to volá GOOL Terasa + zámková dlažba + predajný stánok 

a maličký domček na predaj vstupeniek. Toto všetko hradilo z vlastných finančných pro-

striedkov 5 fyzických osôb uvedených v zmluve, ktorí všetky vybudované časti previedli to 

do majetku obce a za to im bolo umožnené tieto priestory 30 rokov bezplatne užívať. Boli 

viazaní v zmluve poskytovať futbalovým mužstvám stravu. O elektrine a odvoze odpadu sa 

v predmetnej zmluve nič nepísalo. To, že sa tam neplatilo, to som ani ja nevedela, dokonca, že 

ani elektrina tam nie je odpočítavaná. Na druhej strane treba uviesť, že ďalším užívateľom je 

tam OTJ – tí tam síce nezarábajú, robia tréningy deťom a usporadúvajú zápasy, turnaje, ale 

celé je to takto postavené a viem že pani starostka dala namontovať podvojné meranie. Či 

bolo vyúčtovanie robené, to by som musela zistiť v učtárni, lebo to bolo až koncom roka tam 

nainštalované. 

 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Tie pozemky, kde sa to nachádza sú vlastníctve obce? 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Nie sú. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Obec platí za ne nájomné? Lebo je to rozdelené, preto sa pýtam. 

 

Judr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Je tam iba jedna nájomná zmluva. Je to brané ako orná pôda. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Roky sa tam poskytuje niečo naviac pre niekoho, je to ohradené, nikto iný sa tam dostať 

nemôže. Je to dané na 30 rokov. Kto vlastne takúto kompenzáciu za investíciu podpísal 

a schválil? Aj zo strany hlavného kontrolóra si myslím, že v čase slovenských korún ten 

prístrešok mohol stáť 1000 euro, plachty sa dávajú zo sponzorských peňazí. Euro tu máme 15 

rokov, takže sú tu aj iné firmy, či je to pani Tokárová, čo už dávno platia nájomné, pretože tá 

investícia sa im už neráta. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Musím vám oponovať. Tieto zmluvy boli bohužiaľ zle uzatvárané, pretože obec nesmie 

v nájmoch kompenzovať investície, ktoré nájomca urobí. Pri ukončení nájomného vzťahu 

buď nájomca uvedie priestory do pôvodného stavu, alebo ich obec prerobené odkúpi. Problém 
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je, že obec nie je vlastníkom pozemkov, keď chceme ísť dopodrobna, našli by sme 

neskutočne veľa takýchto vecí, kde vidieť, že pozemky nie sú bohužiaľ vysporiadané. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Treba skúsiť sa obrátiť na toho pána, ktorý vysporadúva pozemky. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Na toho pána sme sa obrátili už niekoľkokrát. On nám robí cintorín a chceme aj ihrisko a ľudí 

sme tiež oslovili, ale nemajú záujem alebo pýtajú 20 euro za m2 . Obec nemôže akceptovať 

takéto ceny, keď tam hlavne nejdeme ako obec nič budovať a zarábať, nejdeme to predávať 

na stavebné pozemky. Bude tam vždy ihrisko pre verejné účely. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Prosím hlavného kontrolóra, aby sa pozrel na túto zmluvu, aby tie služby, ktoré poskytuje 

obec boli zúčtovávané. Tak ako ostatní si ich musia zaplatiť. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Tam ide o to teraz, dať do poriadku tie energie. 

 

PaedDr. Miroslava Tóthová – poslankyňa OZ: 

Čo by sa stalo, keby obec prestala platiť nájom tej jednej osobe? 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Mohla by nás zažalovať. Každý môže žiadať spätne 3 roky. 

 

Poslanec OZ: 

Poorať to ihrisko. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

To zasa nie. Obec to dostala, bolo vybudované za socializmu. Je to športový areál, máme tam 

tzv. vecné bremeno zo zákona ako sú vecné bremená na cesty, na cintorín, aj keď nie sme 

vlastníkom pozemkov, je tam vecné bremeno. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Postupne sa tam také pásy odkupujú. Odkupuje to jeden človek, viem o koho ide. Nech sa na 

to obec pozrie, aby to naďalej zostalo ihriskom pre deti a pre ostatné generácie. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová – prednostka OCÚ 

Áno ja mám v pláne všetko. Aj cesty, na ktoré sa robia geometrické plány – už sa finalizujú, 

aj podchytiť tento športový areál na liste vlastníctva. 

 

 

PaedDr. Miroslava Tóthová – poslankyňa OZ: 



12 

 

Nebolo by lepšie sa dohodnúť s vlastníkmi, ktorým sa platí nájom, že by tie pozemky obec 

odkúpila? 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Odkúpenie pozemkov im už bolo niekoľkokrát ponúknuté. Sú tam aj neznámi vlastníci. Obec 

má záujem všetko vysporiadať. Teraz sa snažíme  o cintorín.  A to je vlastne môj príspevok 

do diskusie. Predchádzajúce zastupiteľstvo trvalo na tom, aby sa vykupovali pozemky iba pod 

novou časťou avšak sú tam aj vlastníci, ktorí majú nejaký podiel aj v starej časti a je pre nich 

nepochopiteľné, že s tou starou časťou sa nič robiť nebude. Nemôžeme to nechať iba tak, lebo 

keď aj budeme chcieť niečo opravovať a robiť cez stavebné povolenie, tak nemôžeme, lebo 

vlastníkom nie sme. Je veľmi zlá situácia, že nemáme ani pod cestami pozemky vysporiadané. 

Keď chceme budovať napr. kanalizáciu, podmienkou je buď aspoň vecné bremeno alebo byť 

vlastníkom. Pod cestami máme zo zákona povinnosť vysporiadať vlastníctvo k pozemkom. 

Toto sa doteraz nedialo a teraz sa tu od nás čaká, že za 4 roky spravíme projektovú 

dokumentáciu a geometrické plány na všetky obecné cesty a chodníky, aby sme mohli všetko 

vysporiadať a odkúpiť. Na to treba aj peniaze, pretože za znaleckú cenu nám to boli ochotní 

podpísať traja vlastníci. Preto musíme ponúknuť viac. Nie sú ochotní to predať za 3,40 eur. 

Minimálne 5 eur za m2 im musíme ponúknuť a určiť si hranicu, za ktorú už nepôjdeme. Potom 

už prichádza do úvahy iba vyvlastnenie, lebo na to máme nárok. Musíme mať územné 

rozhodnutie, aspoň na rozšírenie nového cintorína, lebo vyvlastňovať bez neho nemôžeme. Je 

tu veľa práce, ktorú nevieme urobiť ani za rok, ani za dva, hlavne preto, že sa to 20 – 30 

rokov nerobilo. 

Pani starostka bude zvolávať pracovné stretnutie, kde chce prerokovať isté veci s poslancami. 

Keď sa vráti, pošle email s termínom a programom rokovania. Ďalej by som chcela 

informovať poslancov, že dnes nám na úrad bola doručená petícia, ktorá nie je v programe 

dnešného rokovania – Petícia obyvateľov za okamžitú opravu cesty na Žofiu. Správca tejto 

cesty je zatiaľ neznámy. Predbežne určené, že správcom je obec Palárikovo – táto stavba nám 

nikdy nebola prevedená do vlastníctva, dnes som to hľadala v starých záznamoch. Dokonca 

ani na ceste po Žofiu nevlastníme ani 1 m2 pozemkov pod ňou. My vlastníme až za 

komočským kanálom smerom na Zemné 1 parcelu. Vlastníkom je buď Slovenská republika 

alebo PoľnoSme. Tam bude veľký problém, aby  sa obec zaevidovala ako správca tejto cesty 

– budú nám vyplývať povinnosti / odhŕňať v zime a starať sa o technický stav vozovky/. Je to 

nemalý úsek, viem v akom je dezolátnom stave. Je to veľká investícia. Buď urobíme 

projektovú dokumentáciu na cestu, zohnať peniaze na rekonštrukciu cesty, ale s tým, že tam 

budú osadené dopravné značky na zákaz vjazdu vozidlám nad určitú tonáž a potom si bude 

musieť PoľnoSme nájsť iné cesty, čo neviem, či sa stretne s pochopením. 

 

PaedDr. Miroslava Tóthová – poslankyňa OZ: 

Nedá sa dohodnúť nejaká spoluúčasť s PoľnoSme? 
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JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Dá sa, musela by sa spísať nejaká písomná zmluva. Problém je aj ten, že slovenský pozemko-

vý fond prevádzal na obce pozemky pod komunikáciami, tak sme získali zadarmo celú Reme-

selnícku, Orechovú, ale to bolo všetko podmienené tým, že to bolo v intraviláne, čiže 

v zastavanom území obce a táto cesta je vedená na listoch vlastníctva mimo zastavaného 

územia obce. Takže tam sa nevzťahuje ani táto podmienka delimitácie pozemku. Financie 

potrebujeme aj na dokončenie rozvodov v škole, lebo je napr. 16 stupňov v materskej škole, 

zistil sa tam veľký únik vody. 

 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Prečo bolo zastavené verejné obstarávanie? 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Pôvodný zámer bol, že sa bude obstarávať naraz- kotolňa aj rozvody s tým , že výherca verej-

ného obstarávania si vypracuje projektovú dokumentáciu, vybaví stavebné povolenia, urobí to 

vo vlastnej réžii a my to zaplatíme. Obecným zastupiteľstvom to bolo zmietnuté zo stola, že 

stačí opraviť iba kotolňu. Avšak tá bola urobená iba po strojovňu, ktorá nie je zrekonštruova-

ná. Tá sa mala robiť samostatne neskôr a budú sa riešiť iba rozvody. Prišiel verejný obstará-

vateľ- záujemca na obhliadku nech si to nacení a povedal, že bez strojovne sa to spraviť nedá. 

My chceme robiť samostatné okruhy pre školu, škôlku, jedáleň a telocvičňu, aby sa vedelo 

odstaviť, aby sme nemuseli vykurovať celú školu, keď nebude treba. Teraz sa znovu upravuje 

projekt, toto už mohlo byť urobené v roku 2020, keby sa to vtedy nebolo stoplo. Takto sa nám 

to iba predražuje, pretože my iba opravujeme projektovú dokumentáciu, rozvody čo mohli 

byť vysúťažené a kúpené za 150 000 eur budú už možno stáť 250 000 eur. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Takže projekt je k tomu už spravený? 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Teraz sa zasa opravuje. Opravuje ho tá istá pani, ktorá ho robila predtým. Projekt mala dobre 

spravený, ale spravila ho podľa požiadaviek. Pracuje na ňom, aby sa všetko stihlo do ďalšej 

vykurovacej sezóny. Obec bude potrebovať úver na financovanie opráv. Pani starostka pôjde 

do bánk zistiť podmienky, úrokové sadzby atď. 

Ešte dodávam, že petíciu budeme musieť vybaviť do 30 dní. Keďže je adresovaná starostke 

obce a zastupiteľstvu, musí byť prerokovaná obecným zastupiteľstvom. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Vy ako právnička, čo doporučujete? 

 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

K tej ceste? Ideálny stav by bol, keby bola naša tá cesta, ale keby sme nemuseli počítať 

s 500 000 eur investíciou na jej opravu. 
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Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Ako to získať do majetku obce? 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Jedna vec sú pozemky, druhá vec je stavba.  

 

Boris Karas – poslanec OZ. 

Ale aj tak by sa to mohlo aspoň zatiaľ vysypať tou drťou. 

 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Má to na starosti vedúci technických služieb, neviem na čom to postálo, asi kvôli dažďom. 

Ďalším riešením by bolo nejako tú cestu oddeliť, urobiť len pás vyslovene iba na prejazd mo-

torových  vozidiel, osobných áut. 

 

František Cirok – poslanec OZ: 

Kto to bude kontrolovať? 

 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Ako to bude teda s tým ihriskom? Keď v starých plánoch je navrhované niečo iné ? Aj za na-

šou ulicou mala byť cesta a momentálne je tam kanál, ktorý neplní svoju funkciu, je plný vo-

dy. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Prečo neplní? Kanál nemá odtekať, kanál má vodu zachytávať. Aj pri škole bol kanál počas 

dažďov plný vody. Kanál nemá, kde odtekať, to nie je potok. 

 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Ale je spádovaný. Do rolí. 

 

JUDr. Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Ono to to postupne odteká. Čo sa týka kanálov, ide aj to či tam niekto niečo nevynáša, či nie 

sú zarastené, je to oplotené, tam sa dostať ťažko. Na okresnom úrade, odbor životného pro-

stredia, sekcia vody, som dostala ponaučenie, čo znamená zarastený kanál. Keď sú tam nále-

tové dreviny alebo burina, nepovažuje sa za nefunkčný, lebo tie dreviny aspoň spevňujú brehy 

kanála a tie rastliny pomáhajú vodu odsávať. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Problém je v tom, že vypílené náletové dreviny sa hádžu do kanála. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Áno, je problém, že ľudia hádžu do kanála a jarkov všetko možné a postupne ich tým zasypá-

vajú. Robia si parkoviská na autá. Rúra pod parkoviskom nestačí. Parkovať majú ľudia vo 
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dvore a nie na verejnom priestranstve. Potom sa v zime nedajú odhŕňať cesty a pod. Je naj-

jednoduchšie všetko nechávať na obec, aby sa postarala. Aj štát na obce presúva stále nové 

povinnosti. Napr. som sa dozvedela, čo sa týka hasičského zboru, aby bol úplne odstavený od 

štátu, aby obec zabezpečila hasičské autá, protipovodňové vozíky, čiže platiť za to aj poiste-

nia a dane, dokonca dobrovoľní hasiči by mali byť zamestnanci obce, ale peniaze na to nedo-

staneme. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Ďalší problém bude, že do desiatich rokov sa obce budú musieť postarať o svojich starých 

obyvateľov, budú musieť vyriešiť systém penziónov. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Mali sme domov dôchodcov na ulici Budovateľskej. Nebol záujem, tak sa nehnuteľnosť 

predala ako rodinný dom. Tvrdošovce postavili denný stacionár, do ktorého im chodia dvaja 

ľudia, Zemné stále inzeruje, že má voľné miesta v dennom stacionári, Bánov stavia nový. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Možno, keby bola cesta na Zemné v dobrom stave..... 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Musíme aj s tou cestou niečo vymyslieť, budem sa musieť pozrieť do starých papierov. 

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Keď už budete v tých starých papieroch, ten nešťastný zväzarm nejako riešiť, či sa nedá oslo-

viť nejaký statik. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

Statika už máme zajednaného na bývalú materskú školu a zároveň sa pozrie aj na budovu bý-

valého zväzarmu. A o tomto bude pracovné stretnutie, aby sa doriešila stará škôlka, kanalizá-

cia v obci, zrejme sa bude riešiť aj petícia, fotovoltika na zbernom dvore, lebo statik povedal, 

že tam je to v zlom stave,  strechy nie sú v poriadku. Tam treba odkryť krov, pozrieť v akom 

je stave a až potom sa rozhodne, či to pôjde celé dolu, alebo sa bude opravovať. Zberný dvor 

je ďalšia časovaná bomba pre nás, je schválený len do konca tohto roka. Kúpili sa obrovské 

maštale, ktoré sú stále maštale, takže my tam nemôžeme robiť nič iné, pretože by to bolo pro-

tizákonné a keby sme si sami na seba postavili štátny stavebný dohľad, tak si udelíme pokutu 

pretože používame budovy v rozpore s účelom ich určenia. My by sme tam mohli chovať 

zvieratká.  

 

Ing. Eva Kodadová – poslankyňa OZ: 

Bolo tam 19 obcí zvážaných a komodity sa  riadne nepredávali, z čoho by bol nejaký zisk. 

 

JUDr. Kristína Slivoňová  - prednostka OCÚ: 

My sme povinní zbierať komodity, ale napr. kelímky tam stáli 5 rokov, nikto o ne nemal 

záujem, aj tetrapaky tam ešte stále sú. Aj ceny za papier idú stále dolu, bol 150 euro, teraz je 

15 euro. Musíme porozmýšľať, v akom rozsahu si to ponecháme, či to budeme predávať alebo 
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investujeme do toho alebo sa toho úplne zbavíme. Toto sú veci, ktoré pred sebou tlačíme už 

od  r. 2019.  Vtedy sa pýtalo na rekonštrukciu 40 000 eur, aby to prešlo kolaudáciou. 

Povedalo sa nie a už teraz vieme, že táto suma zďaleka nebude stačiť, lebo keď chceme dať 

iba strechy do poriadku podľa projektových dokumentácií, aby sme mohli budovy 

skolaudovať na iný účel, tak to bude stáť aj viac ako 100 000 eur. Ja už som navrhovala 

dokonca, že zbúrať, ako lacnejšiu verziu. 

 

24/ Záver 

Miroslav Rybár, zástupca starostky obce, poslanec obecného zastupiteľstva – uzatvoril 

diskusiu poďakoval za diskusné príspevky a zasadnutie obecného zastupiteľstva  ukončil.  

 

Overovatelia:     PaedDr. Miroslava Tóthová  ...................................... 

                                                poslankyňa OZ 

 

 

           p. Boris K a r a s ............................................................ 

                                                poslanec OZ 

 

            

                                           p. Miroslav R y b á r .......................................................  

               zástupca starostky obce, 

                                               poslanec obecného zastupiteľstva 

 

 

                                    JUDr. Kristína S l i v o ň o v á ................................................ 

               prednostka OcÚ 

 

 

Zapísala: Erika Galbavá ....................................................................       
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                                                                                                                           Príloha „A“ 
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                                                                                                                              Príloha „B“ 
 
 
 Bod 5  
Obec Palárikovo je v procese obstarávania nového územného plánu obce. V septembri 2022 OZ 

schválilo Zadanie ÚPN a proces pokračuje vyhotovením konceptu, návrhu a čistopisu ÚPN. Na tieto 

ďalšie štádiá je možnosť žiadať dotáciu od Úradu pre územné plánovanie a výstavbu Slovenskej 

republiky. Ako povinná príloha ku žiadosti je uznesenie obecného zastupiteľstva, ktorým vyjadrí 

súhlas s tým, že proces že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie 

potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                  Príloha „C“   
 
 
 
 Bod 6  
Obec Palárikovo na základe neuspokojivej situácie s dodávkou elektrickej energie v Osade Žofia sa 
podujala vybaviť územné a stavebné povolenie pre výstavbu novej trafostanice, ktorá by zabezpečila, 
že uvedená lokalita bude zaradená do verejnej siete.  
Momentálne sme pred podaním žiadosti o územné rozhodnutie, ku ktorému chýba súhlas vlastníka 
pozemku s jej umiestnením na pozemku.  
Bohužiaľ vlastník už v tomto štádiu stavebného konania požaduje samotné odkúpenie pozemku pre 

výstavbu. Preto je potrebné schváliť kúpu pozemku o výmere 55 m2 na tento účel, ktorý následne v 

ďalších štádiách obec predá Západoslovenskej distribučnej a.s. za rovnakú cenu. 
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Návrhy uznesení 
 
 
 
 
 
 
  
 

Uznesenie č. /230112 
z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 
K bodu schválenie programu zastupiteľstva  
 
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove s c h v a ľ u j e program rokovania svojho 3. zasadnutia.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. /230112 
z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  
 
A) z r i a ď u j e  
návrhovú komisiu v zložení poslancov: ...................................., poslanec OZ – predseda  
                                                                       ..................................., poslanec OZ  
                                                                       ..................................., poslanec OZ,  
 
B) vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:  
- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a k postupu rokovania 
návrhy uznesení.  
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Uznesenie č. /230112 
z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 
K bodu kontrola plnenia uznesení od 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove b e r i e   n a    v e d o m i e správu o plnení uznesení obecného 
zastupiteľstva.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. /230112 
z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 
K bodu súhlas OZ ku žiadosti o dotáciu na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie  
 
 
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove s ú h l a s í , že proces obstarávania a schvaľovania Územného 
plánu obce Palárikovo potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 3  
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Uznesenie č. /230112 
z 3. zasadnutia OZ v Palárikove dňa 12.01.2023 

 
k návrhu na schválenie kúpy pozemku pre výstavbu trafostanice na Žofii  
 
 
Obecné zastupiteľstvo v Palárikove s c h v a ľ u j e uzatvorenie kúpnej zmluvy s predávajúcim 

vlastníkom nehnuteľnosti novovytvorenej parcely reg. „C“ parcelné č. 3582/2, druh pozemku 

ostatná plocha s výmerou 55 m2, ktorá vznikla oddelením od parcely reg. „E“ parcelné č. 3580, 

druh pozemku orná pôda o výmere 10547 m2, zapísanej na LV č. 2890, na základe GP č. 34/2022 zo 

dňa 17.6.2022, vyhotoveného Attila Bédi-AAA GEODET, úradne overeného dňa 23.8..2022, za 

kúpnu cenu 550,00 Eur a to na účel budúceho vybudovania transformačnej stanice na tomto 

pozemku. 

 

 


